
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke
részére

szággyű lés Hivatala
.~ .m~ny~z2m K A li 69-4-

`'et' 2016 AUG 1 O .
	 Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán
emberi erőforrások miniszteréhez ,

„Milyen elképzelései vannak az Emberi Erőforrások Minisztériumának a békéscsaba i
felsőoktatás fejlesztésével kapcsolatban? ”

címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

A békéscsabai felsőoktatás fennállása során, már sok átalakítást, intézmény- és profilváltást vol t
kénytelen elszenvedni. Ez megnehezíti a biztos és kiszámítható építkezést, folyton bizonytalanná
teszi a főiskola sorsát, pedig egy megyeszékhely „szolgáltatásaihoz” hozzátartozik egy bizto s
hátterű , piacképes tudást nyújtó felsőoktatási intézmény megléte .

Az intézmény jelenleg a Szent István Egyetem Gazdasági Karaként végzi oktatási tevékenységét .
Ertesüléseink szerint, viszont ismét változások várhatóak a gazdasági kar életében és a Nemzet i
Közszolgálati Egyetem gazdasági karaként működhetne a jöv őben.

Ezzel kapcsolatban kérdezném Öntől :

• Tud-e a minisztérium olyan elképzelésekről miszerint a Nemzeti Közszolgálati Egyete m
keretein belül működne tovább a békéscsabai gazdasági kar ?

• Milyen elképzelései vannak az Emberi Erőforrások Minisztériumának a békéscsaba i
felsőoktatás fejlesztésével kapcsolatban?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . augusztus 10 .

dr. Tóth Bertala n
országgyű lési képviselő
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